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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2015/16:1217 Trafikanalys slutsatser från 2014 efter införandet av den nya 
kollektivtrafiklagen

Under 2014 lämnade Trafikanalys en rapport där de utvärderade införandet av 
den nya kollaktivtrafiklagen. I analysen uppmärksammades problem som kan 
behöva lösas, och det presenterades förslag på lösningar. Utvärderingen utgör 
ett gediget underlag för fortsatt arbete med att utveckla kollektivtrafiken i 
Sverige. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anna Johansson:

 

Vilka åtgärder har statsrådet vidtagit och avser att vidta för att ta till vara det 
som framkommit i Trafikanalys utvärdering från 2014 av kollektivtrafiklagen?

………………………………………

Erik Ottoson (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2016-05-17
Besvaras senast
2016-05-25 kl. 12.00


